

申请材料清单

1. **【护照照片页】** 申请人需提交有效期内的普通护照清晰扫描件。
2. **【成绩单】** 申请人需要提供目前学校的成绩证明或在读证明
3. **【本校导师推荐信】**（需要写明导师的姓名、职务、联系电话和邮箱）
4. **【苏州大学导师推荐函】**（请使用模版文件）
5. **【个人健康申明】**（请使用模版文件）
6. **【无犯罪记录承诺书】**（请使用模版文件）
7. **【语言能力证明】** 申请人汉语或英语能力证明材料，非必要材料
8. **【其他补充材料】** 申请人学术能力及荣誉证明材料，非必要材料

Application Materials List

1. Copy of the passport photo page (clear scan of a valid ordinary passport).
2. Transcript: Proof of current academic performance or enrollment from the current school.
3. Recommendation Letter from the applicant's home university advisor (including the advisor's name, position, contact number, and email address).
4. Recommendation Letter from Soochow University advisor (please use the template provided).
5. Personal Health Declaration (please use the template provided).
6. Non-Criminal Record Affirmation (please use the template provided).
7. Language Proficiency Proof: Proof of Chinese or English language proficiency, if applicable.
8. Other Supplementary documents: Academic abilities and honors proof, if applicable.